

## Draft Cancellation Indemnity Form

إلغاء حوالة بنكية / إشعار بفقد حوالة

To

إلى

Citibank N.A, U.A.E.

سيتي بنك إن. إيه.

(Branch)

(الفرع)

Dear Sir,

بعد التحية ،،

This letter is to advise Citibank that the following draft issued by Citibank has been (Please tick the appropriate box) :

نخطركم بموجب هذه الكتاب بأن الحوالة الموضحة تفصيلا أدناه والصادرة عن سيتي بنك إن. إيه. قد ( الرجاء وضع علامة داخل المربع الصحيح ):

Lost  OR

فقدت

Stolen  OR

أو  سرقت

Needs to be cancelled, as it has not been used for the purpose intended.

أو  يتوجب إلغاؤها حيث أنها لم تستخدم للغرض الذي أصدرت من أجله.

Details are as follows:

تفاصيل الحوالة :

Draft Number : \_\_\_\_\_

رقمها : \_\_\_\_\_

Draft Date : \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
DD MM YYYY

تاريخها : \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
اليوم الشهر السنة

Draft Amount : \_\_\_\_\_

قيمتها : \_\_\_\_\_

Payable To: \_\_\_\_\_

المستفيد : \_\_\_\_\_

1)The undersigned does hereby indemnify Citibank and hold Citibank free and harmless against any loss, cost, expense, damage or liability whatsoever arising from the presentation or negotiation of, or other transaction connected with, the said original document(s) and hereby authorizes to debit its account with Citibank with the full amount of any such liabilities. In case the undersigned does not have an account with Citibank, the undersigned will undertake to pay such liabilities immediately on demand of such payment.

1) بموجب هذا الكتاب ، يعوض الموقع أدناه البنك ويبيعه بمأمن عن أية خسارة أو مصروفات أو نفقات أو ضرر أو التزام من أي نوع كان ، قد ينتج عن تقديم أصل المستند (المستندات) المذكورة أعلاه أو حسمها أو أية معاملة أخرى تكون متعلقة بها ، ويخولكم بموجبه خصم كامل قيمة أي من تلك الالتزامات من حسابه لدى سيتي بنك إن. إيه. وإذا كان الموقع أدناه ليس لديه حساب مع سيتي بنك فإنه سوف يتعهد بالوفاء بتلك الالتزامات فوراً عند الطلب.

2) On refund of the above amount, please credit the net proceeds to the below mentioned account number.

2) عند استرداد المبلغ المذكور أعلاه يرجى قيد صافي المبلغ في الحساب رقم .

**Requested by:**

**مقدم الطلب :**

Account Number :

رقم الحساب :

Account Name : \_\_\_\_\_

اسم الحساب : \_\_\_\_\_

Authorized Signatory: \_\_\_\_\_

المفوض بالتوقيع : \_\_\_\_\_

Contact Details : \_\_\_\_\_

عنوان للاتصال / رقم الهاتف : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
DD MM YYYY

التاريخ : \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
اليوم الشهر السنة

**For Bank Use only**

لاستعمال البنك فقط

Received by: \_\_\_\_\_

اسم المستلم : \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
DD MM YYYY

التاريخ : \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
اليوم الشهر السنة

